
VQC9600
Dear Customer

√About the Upgrade of the DMC-GH3 Firmware
The following functions were added or changed from Ver. 1.1 of the firmware.
Please read this in conjunction with the operating instructions for the camera.
• The firmware version can be checked from the [Version Disp.] of the [Setup] menu.

• When the computer name (NetBIOS name for Apple Mac computers) contains a space (blank 
character), etc., it may not be recognised correctly. If a connection attempt fails, we 
recommend that you change the computer name (or NetBIOS name) to the one consisting of 
only alphanumeric characters, with a maximum of 15 characters.

When connecting to Wi-Fi, the computer name of a PC can now be 
entered (NetBIOS name for Apple Mac computers)

When the PC you want to connect to is not displayed, select 
[Manual Input], and enter the computer name of the PC 
(NetBIOS name for Apple Mac computers).

ENGLISH

[FHD/50p] can now be selected from [Rec Quality] for [MP4] motion pictures in the [Motion 
Picture] menu.

• The picture quality or sound quality of recorded motion pictures may be deteriorated even when 
they are played back with the compatible devices. 
In this case, perform playback on this unit, and output images to another device by using an 
HDMI cable.

[MP4] motion pictures recorded in [FHD/50p] can now be played back and edited.

For the update procedure, refer to the support website below. 
http://panasonic.jp/support/global/cs/dsc/
(This Site is English only.)

[FHD/50p] has been added to [Rec Quality] for [MP4] motion pictures

Size 1920k1080

Frame rate 50p

Bit rate 28 Mbps

Available recording time¢
(Per card)

2 GB:
8 GB:
32 GB:
64 GB:

8m00s
36m00s
2h31m
5h07m

• “h” is an abbreviation for hour, “m” for minute 
and “s” for second.

¢ The maximum file size that can be recorded continuously as a single 
motion picture is 4 GB. The maximum available continuous recording 
time is displayed on the screen.

Updating to latest version of the supplied software, 
“PHOTOfunSTUDIO 8.5 PE”

MP4
FHD 50p

親愛的客戶

√關於 DMC-GH3 韌體的升級

從韌體版本 1.1 起，添加或改變了以下功能。

請結合相機的使用說明書閱讀本內容。

•可以從 [設定 ] 功能表的 [版本顯示 ] 確認韌體版本。

•計算機名（Apple Mac 計算機時，NetBIOS 名）包含空格（空白字符）等時，可能無法被正確識別。 
如果連接嘗試失敗，建議將計算機名（或 NetBIOS 名）變更為僅由最多 15 個字母數字字符組成

的名稱。

現在，連接到 Wi-Fi 時，可以輸入 PC 的計算機名（Apple Mac 計算機時，
NetBIOS 名）

不顯示想要連接到的 PC 時，請選擇 [手動輸入]，然後輸入 PC 的
計算機名（Apple Mac 計算機時，NetBIOS 名）。

中文（繁體）

現在，可以從 [動態影像 ] 功能表中的 [MP4] 動態影像的 [錄影畫質 ] 中選擇 [FHD/50p]。

• 即使用相容的裝置播放，錄製的動態影像的畫質或音質可能也會變差。
在這種情況下，請用本機進行播放，通過使用 HDMI 電纜將影像輸出到其他裝置。

現在，可以播放和編輯以 [FHD/50p] 錄製的 [MP4] 動態影像。

有關更新步驟，請參閱下面的支持網站。
http://panasonic.jp/support/global/cs/dsc/
（本網站為英文網站。）

[MP4] 動態影像的 [錄影畫質] 中添加了 [FHD/50p]

尺寸 1920k1080

幀率 50p

位元率 28 Mbps

可以錄製的時間 ¢

（每張卡）

2 GB:
8 GB:
32 GB:
64 GB:

8m00s
36m00s
2h31m
5h07m

•“h”是小時的縮寫，“m”是分的縮寫，“s”是
秒的縮寫。

¢ 可以作為1個動態影像連續錄製的最大檔案大小為4 GB。 螢幕上顯示最
長可以連續錄製的時間。

更新至提供的軟體的最新版本，“PHOTOfunSTUDIO 8.5 PE”

MP4
FHD 50p

http://panasonic.jp/support/global/cs/dsc/
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